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مشارکت زنان در مديريت افزايش يافت
مع��اون عمران��ي وزير کش��ور و رئيس 
سازمان ش��هرداري ها و دهياري هاي 
کش��ور گف��ت: در دوره پنج��م فعاليت 
ش��وراها، مش��ارکت زنان در مديريت 
شهري و روستايي افزايش يافته است. 
سيدمحمدعلي افشاني در گفتگو با ايرنا 
افزود: مش��ارکت زنان در مديريت ش��هري و روس��تايي در شوراهاي 
روستايي حدود 50 درصد و شوراهاي اسلامي شهر 33 درصد در دوره 
پنجم ش��وراها نس��بت به دوره هاي قبل افزايش داشته است. معاون 
عمران��ي وزي��ر کش��ور ادامه داد: در حال حاض��ر 3 هزار و 547 نفر از 
بانوان عضو شوراهاي روستايي، 482 نفر عضو شوراي شهر، 2هزار و 
393 نفر دهيار هستند و 8 نفر نيز به عنوان شهردار در سطح مديريت 

شهري و روستايي سراسر کشور فعاليت مي کنند.

تلاش تدبيرايده پردازان 5040، در تحقق 
" حمايت از کالاي ايراني "

ش��رکت تدبيرايده پردازان 5040، 
در راستاي تحقق شعار " حمايت از 
کالاي ايراني " ، تمامي توليدکنندگان 
داخل��ي را ب��ه همکاري دعوت کرد. 
ب��ه گزارش روابط عمومي ش��رکت 
تدبيرايده پردازان 5040، اين شرکت 
در نظر دارد با هدف حمايت از توليدکنندگان ملي و در راس��تاي 
تحقق شعار حمايت از کالاي ايراني، ضمن بهره گيري از امکانات 
و تجهي��زات خ��ود و همچني��ن با اس��تفاده از نيروي کار مجرب 
و آم��وزش دي��ده در ح��وزه فروش، گامي تمام عيار، در راس��تاي 
تحقق ش��عار امس��ال به نام سال حمايت از کالاي ايراني بردارد. 
در اي��ن گ��زارش ضمن تأکيد ب��ر اينکه تا کنون نيز محصولات 
ش��رکت تدبيرايده پردازان 5040، کليه مجوزها، اس��تانداردها و 
مراح��ل قانون��ي را از مراج��ع ذيربط اخذ نموده آمده اس��ت: اين 
ش��رکت همچون گذش��ته آمادگي کامل دارد تا ضمن دعوت از 
توليدکنندگان کالاهاي ايراني که تعداد توليد محصولاتش��ان 
بي��ش از ۱0 ه��زار ع��دد بوده و کليه اس��ناد، مدارک و مجوزهاي 
مورد نياز مراجع ذيصلاح را دارا باشند، در توافقي دوجانبه نسبت 
به فروش تضميني محصولات آنها در حوزه هاي مختلف اقدام 
نمايد. روابط عمومي ش��رکت تدبيرايده پردازان 5040، هدف از 
اين اقدام را تحقق توصيه هاي رهبر فرزانه انقلاب در سال ۱397 
، حماي��ت و تعام��ل با توليد کنندگان داخلي، ترغيب و تش��ويق 
هموطنان به خريد کالاي ايراني، افزايش کيفيت کالاهاي ايراني، 
ايجاد رقابت منطقي ميان توليد کنندگان و همچنين به حرکت 

در آمدن چرخه اقتصادي کشور اعلام کرد.

ديدار مديرمخا برات منطقه مرکزي با 
نمايندگان مردم استان مرکزي 

تجارت-اس�تان مرکزي:مدي��ر مخ��ا برات منطق��ه مرکزي با 
نمايندگان مردم اس��تان مرکزي در مجلس ش��وراي اس��لامي  
ديدار کرد. بر پايه اين گزارش به مناس��بت س��ال جديد، مهندس 
ملک حسيني مديرمخا برات منطقه مرکزي با مهندس مقدسي 
نماينده مردم شهرستانهاي اراک ،کميجان وخنداب ،دکتر رضايي 
نماينده مردم خمين ، دکتر س��ليمي نماينده مردم شهرستانهاي 
دليجان ومحلات ،مهندس حسيني نماينده مردم شهرستانهاي 
تفرش ،آشتيان وفراهان ومهندس ابراهيمي نماينده مردم شازند 
ديدار کرد. دراين ملاقاتها از خدمات وعملکرد مخا برات منطقه 

مرکزي تقدير به عمل آمد.

واحد تزريق گاز ميدان نفتي پرنج آغاجاري 
افتتاح شد

تجارت-اس��تان خوزستان:واحد تزريق گاز ميدان پرنج با ظرفيت 
تزريق روزانه 45 ميليون فوت مکعب روز دوشنبه 8 ارديبهشت ماه 
97 افتتاح و راه اندازي شد.در آيين افتتاح اين مجموعه فرخ عليخاني 
معاون نظارت بر توليد شرکت ملي نفت ايران، محمد مصطفوي مدير 
سرمايه گذاري و کسب و کار شرکت ملي نفت ايران، مهندس بيژن 
عالي پور مديرعامل شرکت ملي مناطق نفت خيز جنوب و جمعي از 
مديران ارشد اين شرکت حضور داشتند.در اين آيين مهندس ابراهيم 
پيرامون مدير عامل شرکت بهره برداري نفت و گاز آغاجاري گفت: 
پرنج از ميادين جديد مناطق نفت خيز جنوب است که با 770 ميليون 
بشکه نفت درجا، بهره برداري از آن از سال ۱386 آغاز شد.وي افزود: 
تاسيسات تزريق اين ميدان توسط مديريت مهندسي و ساختمان 
مناطق نفت خيز جنوب احداث شد و حدود 45 ميليون فوت مکعب 
در روز گاز از طريق يک حلقه چاه به اين ميدان تزريق مي ش��ود.

مهن��دس پيرام��ون ب��ا بيان اينکه تعداد چاههاي تزريق به 2 حلقه 
افزايش مي يابد گفت: تزريق گاز به اين ميدان ضريب بازيافت را از 

۱8 درصد به مرز 28 تا 30 درصد مي رساند.

پيشخوان

اجتماعی

گروه اجتماعي: رئيس پليس فتا از دستگيري بيش از 70 هزار مجرم 
سايبري خبر داد. سردار هاديانفر، رئيس پليس فتا روز گذشته و در 
نشست خبري خود با اصحاب رسانه بيان داشت: در سال گذشته 
بيش از 70 هزار نفر از مجرمان سايبري دستگير شدند، از اين رقم 
77 درصد مرد و 23 درصد زن بودند که به مراجع قضايي معرفي 
شدند. وي افزود: در سال 96 بيش از 39 هزار فقره جرائم سايبري 
کشف شده و رشد نزديک به ۱0 برابري جرائم به نگراني هاي ما 
افزوده است. سردار هاديانفر تاکيد کرد که حضور فيلترشکن ها در 
فضاي مجازي شرايط را دگرگون و متفاوت کرده و تعداد مالباختگان 
ناشي از جرائم سايبري را افزايش داده است. وي همچنين به اين 
نکته اش��اره کرد که ارزش ريالي پرونده هاي جرائم س��ايبري در 
س��ال 96 در مقايس��ه با س��ال 95 افزايش يافته و بالغ بر ۱ تريليون 
و 427 ميليارد و 867 ميليون ريال است. رييس پليس فتاي ناجا 
گفت: اينستاگرام برخلاف پروتکل هاي بين المللي هيچ سروري 
در داخل کشور ندارد. وي خاطرنشان کرد: روزانه بين 6 تا 7 ميليون 
حمله ساييري در کشور انجام مي شود که اکثريت آنها دفع مي شود. 
سردار هاديانفر گفت: در سال گذشته،296 حمله سايبري جدي در 
کش��ور داش��تيم که اين حملات عمدتا به سامانه  ها و زيرساخت ها 
بوده که 50 درصد از س��وي آمريکا و چين ، 30 درصد کش��ورهاي 
اروپايي همچون آلمان و هلند و مابقي از سوي کشورهاي آسيايي 
بوده است. رييس پليس فتا با بيان اينکه بهره مندي از کارت هاي 
مگنتي در تمام دنيا منسوخ شده تصريح کرد: از ميان 32 بانک در 
سال گذشته به ۱۱ بانک که بيشترين گردش مالي را دارند حملاتي 
وارد شد که البته تذکراتي را داده ايم. سردار هاديانفر با اشاره به حملات 
سايبري گفت: خوشبختانه هيچ يک از اين حملات آسيب جدي 
وارد نکرده و دفع شده؛ اما عمده دلايل اين حملات ايجاد اخلال 
در نظام پولي و مالي کش��ور، زيرس��اخت ها و حوزه هاي انرژي و 

برق و گاز است. وي با بيان اينکه شاخ هاي اينستاگرامي در رصد 
پليس فتا هستند گفت: امروز بيش از 49.5 درصد از جرائم فضاي 
مجازي در تلگرام است. همچنين حدود 70 درصد از کل جرايم در 

پيام رسان ها و شبکه هاي اجتماعي اتفاق مي افتد.
رييس پليس فتا با اشاره به فعاليت گروه هاي تروريستي و القاعده 
در تلگرام گفت: پليس فتا موضوع گروهاي داعش را اوايل س��ال 
96 اعلام کرده بود، امروز نيز 300 کانال مربوط به داعش و تفکر 
تکفي��ري ب��ا ۱۱ زب��ان در تلگرام فعاليت مي کنند. وي با اش��اره به 

پروتکل هاي تلگرام در زمينه خشونت ادامه داد: در اين شرايط مدير 
تلگرام هم اين کانال ها را حذف نمي کند و مي گويد خشونت را ترويج 
نمي کند، در حالي که به تفکر اين ها توجهي ندارند، البته داعش به 
برکت جمهوري اسلامي ايران و اقدامات کشور عراق و سوريه و... از 
بين رفت؛ اما تفکر آن همچنان وجود دارد. سردار هاديانفر با اشاره به 
درگاه هاي اينترنتي خاطرنشان کرد: سامانه بر خط فيشينگ پليس 

فتا 80 درصد از جرايم فيشينگ را قبل از وقوع حذف مي کند.
رييس پليس فتا ادامه داد: بيش��ترين جرايم در حوزه س��ايبري در 

تهران بزرگ، خراسان رضوي، اصفهان، فارس و آذربايجان شرقي 
اتفاق مي افتد و کمترين جرايم سايبري در استان هاي يزد، لرستان، 
ايلام، کهگيلويه و بويراحمد و جزيره کيش گزارش ش��ده اس��ت. 
سردار هاديانفر خاطرنشان کرد: 5۱ درصد از جرايم سايبري عليه 
عفت و اخلاق بوده است که در تلگرام اتفاق مي افتد همچنين 23 
درصد از جرايم عليه عفت و اخلاق در اينستاگرام صورت مي گيرد 
که متاسفانه سرورهاي اينستاگرام نيز در خارج از کشور قرار دارد 
همچنين ۱۱ درصد از جرايم عليه عفت و اخلاق در واتس آپ صورت 
مي گيرد. وي با بيان اينکه از 5۱ درصد از جرايم عليه عفت و اخلاق 
که در تلگرام انجام مي شود بيش از 46 درصد داراي محتواي مبتذل 
و مستهجن است خاطرنشان کرد: اين کانال ها غالبا با موضوعات 
طنز و س��رگرمي افراد را جذب کرده و از نيمه ش��ب به بعد اقدام به 
بارگذاري و انتش��ار فيلم هاي مبتذل و مس��تهجنمي کنند و کاملا 
نيز به صورت شبکه  عنکبوتي در اين زمينه عمل مي کنند. رئيس 
پليس ناجا تاکيد کرد: 23 هزار و ۱84 کانال و گروه مجرمانه از اين 
حوزه توسط پليس فتا شناسايي و غالب اين کانال ها مسدودسازي 
مي شود اما متاسفانه کمتر از ۱0 دقيقه بعد اين کانال ها با تغييرات 
جزئ��ي اي ک��ه انجام مي دهند مانند اضافه کردن يک طرح لاتين 
دوباره فعاليت خود را آغاز مي کنند، به فضاي تلگرام برمي گردند. 
وي با اشاره به شماره هاي مجازي و گمنام در فضاي سايبر گفت: 
از 30هزار و ۱83 کانال و گروه مجرمانه که در تلگرام شناس��ايي 
شده اند 23 هزار و ۱75 مورد آن مربوط به موضوعات ضداخلاقي 
ب��ود و چه��ار ه��زار و 753 مورد نيز درخصوص گروه هاي داعش و 
تروريستي فعاليت مي کردند. همچنين 650 کانال و گروه نيز در 
حوزه ضد دين، اس��لام و قرآن فعاليت مي کنند و مابقي در حوزه 
موادمخدر، تبليغات کالاهاي ممنوعه، قمار و شرط بندي، ترغيب 

و خودکشي و موضوعات ديگر است.

رئيس پليس فتا اعلام کرد

دستگيري بيش از ۷۰ هزار مجرم سايبري

دو سوم اختيارات شوراها واگذار نشدهموافقت با افزايش 5 درصدي تعرفه هاي پزشکيافزايش 12/5 درصدي کرايه  تاکسي و اتوبوس
معاون حمل و نقل و ترافيک ش��هرداري 
ته��ران از تصويب لايح��ه افزايش ۱2.5 
درصدي نرخ کرايه خطوط تاکس��يراني، 
اتوبوسراني و ميني بوس راني براي سال 
جاري خبر داد. محسن پورسيدآقايي در در 

تش��ريح لايحه افزايش نرخ اتوبوس، تاکس��ي و ميني بوس، گفت: 
لايحه نرخ گذاري کرايه هاي اتوبوس، ميني بوس و تاکسي در دستور 
اعضاي ش��وراي ش��هر تهران بود. بر همين اس��اس و پس از اعلام 
نظرات موافق و مخالف و همچنين پيشنهادات اعضاي شوراي شهر 
تهران و ارائه گزارش کميس��يون هاي مربوطه، کرايه هاي خطوط 
تاکسيراني، اتوبوسراني و ميني بوس راني با افزايش ۱2.5 درصدي 
به تصويب رسيد. وي گفت: خبرنگاراني که طرح ترافيک دريافت 

نکنند مي توانند از کارت بليت يکساله مترو بهره مند شوند.

رييس کميس��يون بهداش��ت و درمان 
مجل��س گفت: طبق اطلاعات حاصل 
ش��ده دول��ت ب��ا افزاي��ش 5 درصدي 
تعرفه هاي پزشکي موافقت کرده است. 
علي نوبخت با اشاره به اينکه تعرفه به 

عنوان يک واقعيت در اداره امور بيمارستان ها و مراکز ارايه دهنده 
خدمات درماني ضروري است، گفت: طبق قانون هرساله بايد 
تعرفه ها با توجه به رشد تورم و واقعيت هاي اقتصادي و اجتماعي 
از سوي شوراي عالي بيمه تعيين شده و با دستور سازمان برنامه 
و بودجه براي تصويب درجلس��ات هيات وزيران بررس��ي شود؛ 
بنابراين از ابتداي هرس��ال بايد تعرفه هاي جديد اجرايي ش��ود. 
وي گفت: بنابراين طبق اطلاعات حاصل شده دولت با افزايش 

5 درصدي تعرفه ها موافقت کرده است.

رئيس ش��وراي شهر تهران گفت: دو 
س��وم اختيارات ش��وراها هنوز واگذار 
نشده است و داراي سيستم کارآمدي 
نيست. محسن هاشمي گفت: 20 سال 
پس از تصويب قانون شوراها، شوراي 

شهر آغاز به کار کرد و 20 سال از تاسيس آن مي گذرد با اين 
حال از نظر من 20 س��ال ديگر هم زمان نياز دارد تا جايگاه 

واقعي خود را پيدا کند. 
رئيس شوراي شهر ادامه داد: دو سوم اختيارات شوراها هنوز 
واگذار نش��ده اس��ت و داراي سيستم کارآمدي نيست. رئيس 
شوراي شهر تهران تصريح کرد: در راستاي رسيدن به جايگاه 
واقعي شوراها از مجلس و دولت انتظار داريم که ما را در اين 

امر کمک کنند.

اخ��بار ش�هرستان

قشم عهده دار ماموريت بين المللي در توسعه ژئوپارک هاي يونسکو
مديرعامل سازمان منطقه آزاد قشم اعلام کرد: 

چهارمين کارگروه آب و انرژي و شوراي پدافند 
غير عامل استان در آبفا ايلام برگزار شد

آغاز قرائت آنلاين کنتور آب 
در استان اردبيل 

ديدار مديرکل زندانهاي ايلام 
با مديرکل آموزش فني و حرفه اي استان ايلام

مشارکت وزارت نفت و راه در اجراي باند دوم جاده جم - فيروز آباد
مديرکل راه و شهرسازي بوشهر مطرح کرد: مدير عامل شرکت واگن پارس اراک:

10 واگن »غله بر« در واگن پارس اراک ساخته شد
تجارت- استان بوشهر: مدير 
کل راه و شهرس��ازي استان 
بوش��هر از مش��ارکت وزارت 
نف��ت و راه و شهرس��ازي در 
اج��راي بان��د دوم جاده جم به 
فيروزآب��اد خبر داد.به گزارش 
رواب��ط عموم��ي اداره کل راه 
و شهرس��ازي استان بوشهر 
مهن��دس فرزاد رس��تمي در 

نشست بررسي اجراي باند دوم جاده جم در استان 
بوشهر به فيروزآباددر استان فارس اظهار داشت:در 
راس��تاي توسعه راههاي اس��تان بوشهرتلاشهاي 
خوبي صورت گرفته و طرحهاي مهمي در اين زمينه 
داريم.وي يکي از مهمترين مطالبات شهرستان جم 
راساخت بزرگراه جم به فيروزآباد عنوان کردوادامه 
داد اين محور داراي سطح تردد بالايي است وبراي 

بهبود ايمني اين محور بايد باند 
دوم آن اجرايي شود.مديرکل 
اس��تان  شهرس��ازي  و  راه 
بوش��هر اضافه کرد:اين مسير 
طول۱60کيلومت��ر  داراي 
اس��ت که 25 کيلومتر آن در 
استان بوشهر قرار داردو۱35 
کيلومتر در استان فارس است 
واز انجام طرحهاي مطالعاتي 
ب��راي اجراي باند دوم مس��ير ج��م - فيروزآباد خبر 
داد و بي��ان کرد:ب��راي اج��راي باند دوم جاده جم به 
فيروزآبادوزارت نفت و راه و شهرسازي بايد مشارکت 
داشته باشند. رستمي از ساخت باند دوم مسير جم - 
فيروزآباد در مدت ۱8 ماه خبر داد و افزود:500 ميليارد 
ريال اعتبار براي اجراي طرح باند دوم جم به فيروز 

آباد در محدوده استان بوشهرنيز است.

تجارت-استان مرکزي:مديرعامل شرکت 
واگ��ن پ��ارس اراک گفت: ۱0 واگن غله بر 
در اين ش��رکت س��اخته و به ناوگان ريلي 
کش��ور پيوست.محمدرضا مختاري افزود: 
اين واگن ها به س��فارش ش��رکت پارسيان 
ريل ش��رق طراحي و س��اخته شده و ارزش 
ريال��ي ه��ر يک از آن ه��ا 2 ميليارد و 300 
ميليون ريال است  وي اظهار کرد: قرارداد 
اوليه ساخت واگن غله بر با شرکت پارسيان 

ريل شرق ۱00 دستگاه است و سال گذشته 70 دستگاه به شرکت بهره بردار 
تحويل شد و واگن هاي باقي مانده نيز تا پايان خرداد ماه امسال تحويل مي شود. 
مديرعامل ش��رکت واگن پارس اراک بيان کرد: س��اخت واگن هاي غله بر از 
محصولات جديد اين شرکت است که مي تواند با توليد انبوه نياز داخل را به 
طور کامل تامين و صرفه جوي ارزي چش��مگيري را به دنبال داش��ته باش��د. 
وي بيان کرد: 3۱5 دس��تگاه واگن باري پارس��ال با ارزش ريالي بيش از هزار 
ميليارد ريال و 26 دستگاه واگن مسافربري به ارزش حدود 800 ميليارد ريال 

در شرکت واگن پارس اراک توليد شد که نسبت به مدت مشابه قبل 
آن توليد اين محصولات حدود 50 درصد رشد داشته است. مختاري 
گفت: همزمان با ساخت واگن هاي غله بر و مسافر بري، ساخت انواع 
واگن هاي باري چهار و 6 محوره نيز در اين شرکت جريان دارد. وي 
افزود: بقاي شرکت واگن پارس به قواي مالي شرکت هاي بهره بردار 
بس��تگي دارد، بنابراين انتظار مي رود دولت با ارائه تس��هيلات ارزان 
قيمت به اين شرکت ها و همچنين جلوگيري از واردات بي رويه انواع 
واگن هاي مسافربري و باري گام مهمي در راستاي حفظ اين شرکت 
و ش��رکت هاي پايين دس��تي واگن پارس بردارد. شرکت واگن پارس 
اراک واحد توليدي مادر تخصصي در حوزه محصولات ريلي خاورميانه است. 
اين شرکت در سال ۱354 آغاز به کار کرد و در سال ۱364 با سرمايه  گذاري 
س��ازمان صنايع و نوس��ازي ايران به يکي از زير مجموعه هاي اين س��ازمان 
پيوست. کارگاه هاي توليدي شرکت واگن پارس در فضايي به وسعت 33 هکتار 
جانمايي شده است. اين شرکت به عنوان بزرگترين سازنده انواع لوکوموتيو، 
واگن هاي باري، مسافري و مترو در خاورميانه، متولي اصلي توليدات سيستم 

حمل و نقل ريلي کشور است.

تجارت-جزي�ره قش�م:رئيس هي��ات مدي��ره و 
مديرعامل س��ازمان منطقه آزاد قش��م ماموريت 
و جايگاهي مهمي که ش��بکه جهاني ژئوپارک ها 
در يونس��کو براي ژئوپارک قش��م متصور شده را 
انگيزه اي قوي در ترويج و ارتقاي مفاهيم ارزشمند 
ژئوپارک ها و تلاش براي توس��عه آنها در ايران و 
منطقه دانست.به گزارش روابط عمومي منطقه آزاد 
قش��م، حميدرضا مومني در نخستين نشست بين 
المللي توس��عه ژئوپارک هاي يونسکو گفت: توان 
مديريتي و کارشناسي به کمک همراهي و نهادينه 
ش��دن اصول توس��عه در بين مردم، عامل اصلي 
موفقيت ژئوپارک جهاني قشم است.رئيس هيات 

مديره و مديرعامل سازمان منطقه آزاد قشم ادامه 
داد: سه سال پيش ژئوپارک قشم شرايط سخت و نا 
اميدکننده اي داشت و در حاليکه اغلب کارشناسان 
بازگش��ت آن را ب��ه ش��بکه جهان��ي ژئوپارک ها 
غيرممکن مي دانس��تند، در يک اقدام جس��ورانه 
و حس��اب ش��ده موفق ش��ديم به کمک همراهي 
متخصصين و مردم همراه جزيره، ژئوپارک جهاني 
قشم را به ثبت برسانيم.مومني حفظ کيفيت، ارتقاي 
سطح فعاليت ها، تداوم توسعه متوالي و ساختاري 
و هرآنچه موجب مي شود ژئوپارک بهتر از ديروز 
باشد را جزو مهمترين اولويت هاي سازمان منطقه 
آزاد قشم برشمرد.وي اظهار داشت: سه مفهموم 

ازرشمند حفاظت از انواع گوناگون ميراث به ويژه 
ميراث زمين ش��ناختي، عمومي س��ازي و آموزش 
مفاهي��م علوم زمين به همگان و توس��عه اقتصاد 
محلي برمبناي گردشگري زمين شناختي از جمله 
مهمترين اهداف اين سازمان در ارتقاي ژئوپارک 

اس��ت.مديرعامل سازمان منطقه آزاد قشم گفت: 
اميدواريم با پشتوانه و عزم ملي و همراهي مردم 
و مسئولان جزيره ژئوپارک جهاني قشم به عنوان 
الگويي موفق براي ژئوپارک هاي جهان به مسير 
خ��ود ادامه دهد.نخس��تين همايش بين المللي و 
کارگاه آموزشي- تخصصي توسعه ژئوپارک هاي 
جهاني يونسکو با حضور نمايندگاني از 22 کشور 
جهان ش��امل کش��ورهاي اروپاي غربي، آسياي 
ميانه، خاورميانه و شرق آسيا و بيش از 250 شرکت 
کننده از هش��تم تا دهم ارديبهش��ت ماه در جزيره 
قش��م در حال برگزاري است.استرکيش لاروش 
رئيس دفتر منطقه اي يونس��کو در تهران، مهين 

گزاني دبير کميته کميسيون ملي يونسکو تهران، 
پاتري��ک م��ک کيور دبير برنام��ه بين الملل علوم 
زمين و ژئوپارک هاي يونسکو، نيکولاس زوروس 
رييس ش��بکه جهاني ژئوپارک ها يونسکو، راضيه 
لکَ رييس س��ازمان زمين شناس��ي و اکتشافات 
معدني کشور، مرتضي بانک مشاوررييس جمهور و 
دبيرشورايعالي مناطق آزاد و ويژه اقتصادي، پروين 
فرش��چي عضو هيأت مديره س��ازمان منطقه آزاد 
قشم و عليرضا امير کاظمي مدير ژئوپارک جهاني 
قش��م و معاونين و مديران دبيرخانه ش��ورايعالي 
مناطق آزاد و ويژه اقتصادي در اين مراسم حضور 

داشتند.

تجارت-استان ايلام:چهارمين جلسه کارگروه 
تخصصي آب و انرژي و ش��وراي هماهنگي 
مديران، مديريت و پدافند غير عامل با حضور، 
سرپرس��ت ش��رکت آب و فاضلاب استان، 
معاون مدير کل پدافند غير عامل استانداري 
و اعض��اء کارگ��روه تخصصي انرژي و آب به 
ميزباني شرکت آب و فاضلاب استان ايلام 
برگزار شد .به گزارش روابط عمومي و آموزش 
همگاني شرکت آب و فاضلاب استان ايلام، 
در اين جلس��ه مهندس مظاهري سرپرست 
شرکت و رئيس کار گروه آب و انرژي ضمن 
خ��وش آمد گوي��ي به حاضرين، از زحمات و 
احساس مسئوليت و آمادگي کليه اعضاء تقدير 
و تش��کر و بر برگزاري منظم جلس��ات تاکيد 
داشتند .وي بر لزوم تدوين و ثبت ضروريات 
م��ورد ني��از حوزه هاي آب و انرژي و لزوم ارائه 

آن به مراجع ذي صلاح تاکيد و بيان داشتند: 
لازمه مثمر ثمر بودن اين جلس��ات مس��تند 
س��ازي س��ازي شفاف و پيگيري مصوبات تا 
رس��يدن به نتيجه نهايي اس��ت که لازمه آن 
مشارکت همه در اجراي طرح و برنامه ها است.

مهندس دوست محمدي دبير کار گروه آب 
و انرژي و رئيس شوراي هماهنگي مديران 
مديريت بحران و پدافند غير عامل نيز در اين 
جلسه به تشريح خلاصه اي از مصوبات قبلي 
و ارائ��ه راهکار ه��اي لازم پرداختند .در ادامه 
جلسه، اعضاء کارگروه ضمن ارائه نکته نظرات 
و پيشنهادات، ضرورت ايجاد ساختار مناسب 
پدافند غيرعامل در دس��تگاهها و بکارگيري 
نيروهاي متخصص پدافندغيرعامل در اين 
ساختار، برگزاري دوره هاي تخصصي را مورد 

تاکيد قرار دادند.

تجارت-اس�تان اردبيل:سرپرست شرکت 
آب و فاضلاب ش��هري اس��تان اردبيل از 
آغاز قرائت آنلاين کنتور آب در اين استان 
اردبيل طي آينده اي نزديک خبر داد. يحيي 
سيف الهي در جمع خبرنگاران اضافه کرد: 
ه��م اکن��ون قرائت آنلاين کنتور آب در دو 
شهر سرعين و هير به عنوان پايلوت در حال 
اجراس��ت.وي افزود: پس از اجراي قرائت 
آنلاين کنتور در اين دو شهر استان اردبيل 
و تست دستگاه ها، قرائت آنلاين کنتور آب تا 
آخر ارديبهشت ماه در ساير شهرهاي استان 

نيز انجام خواهد شد.سرپرس��ت ش��رکت 
آبف��اي اس��تان اردبيل تاکي��د کرد که اين 
طرح در راستاي رضايت مندي مشترکان، 
جلوگيري از مراجعات مکرر به درب منازل، 
جلوگي��ري از صدور قبوض غيرمتعارف و 
صرفه جويي در هزينه ها اجرا مي شود.وي 
با اش��اره به تلاش هاي انجام ش��ده در اين 
ش��رکت به منظور بهينه س��ازي فعاليت ها 
بيان داش��ت: براي اجراي موفق اين طرح 
تجهيزات لازم خريداري و يا در حال آماده 
س��ازي بوده و در اين راس��تا نرم افزار قرائت 
آنلاي��ن کنتور بر روي دس��تگاه هاي مورد 
اس��تفاده راه اندازي شده است.سيف الهي 
از تجهيز دستگاه هاي قرائت آنلاين کنتور 
به چاپگر و صدور همزمان قبض طي نيمه 

دوم امسال خبر داد. 

تجارت-اس�تان ايلام:دکت��ر نص��ري بر 
ضرورت نيازسنجي آموزشي و هموار کردن 
امورات مربوط به آموزش��هاي مهارتي به 
زنداني��ان تاکي��د کرد.به گ��زارش روابط 
عموم��ي اداره کل آموزش فني و حرفه اي 
اس��تان ايلام ، کش��وري مديرکل زندانها و 
اقدانات تاميني و تربيتي استان ايلام با دکتر 
نصري مدي��رکل آموزش فني و حرفه اي 
استان ايلام ديدار و جلسه اي در خصوص 
چگونگي روند ادامه همکاري هاي آموزشي 
في ما بين با حضور مس��ئولين واحدهاي 
ذيربط و کارشناسان دو طرف برگزار گرديد.

مدي��رکل آموزش فني و حرفه اي اس��تان 
ايلام در اين جلسه با اشاره به همکاري هاي 
في ما بين در سنوات گذشته گفت: ميتوان 
از اي��ن تجربي��ات در جه��ت بهب��ود روند 

آموزش ه��اي مهارت��ي ب��ه زندانيان بهره 
گرفت. دکتر نصري در ادامه ابراز اميدواري 
کرد با استفاده از توان کارشناسان دو طرف 
نس��بت به نيازسنجي دقيق ، برنامه ريزي 
صحي��ح و اله��ام از تجربيات گذش��ته گام 
موث��ري در جه��ت توانمن��د س��ازي بنيه 
مهارتي اين قش��ر از جامعه برداش��ته شود.

در اي��ن ديدار مديرکل زندانهاي ايلام نيز 
ضمن اش��اره به همکاريهاي خوب و موثر 
اداره کل آم��وزش فني و حرفه اي اس��تان 
ايلام از مديرکل و مجموعه همکاران اداره 
کل تقدير و تشکر نمود. در پايان اين جلسه 
مق��رر گرديد جهت بهبود و کيفي س��ازي 
فرايند آموزش��ها بر اساس نيازسنجي هاي 
آموزشي جلسات در سطح کارشناسان بين 

طرفين برگزار گرديد.

نماينده مردم اهواز در مجلس از مهاجرت بسياري از اهالي خوزستان 
به کرج و مشهد به دليل معضل گرد و غبار خبر داد. جواد کاظم نسب 
الباجي در گفتگو با ايلنا، درباره پديده مهاجرت اهالي خوزستان به دليل 
بروز گرد و غبار در اين منطقه گفت: کانون هاي ريزگرد از حدود ۱3 
سال پيش استان خوزستان را فراگرفته اند، از اين کانون ها 7 کانون  
داخلي که شامل 345 هزار هکتار است. وي با اشاره به سياست هاي 
غلط در گذش��ته ادامه داد: متاس��فانه به دليل سياس��ت هاي غلط در 

حوزه نيرو و کشاورزي حقابه اين اراضي کشاورزي حاصلخيز تامين 
نش��ده و امروز به ش��وره زار تبديل ش��ده است.  اين نماينده مجلس با 
بيان اينکه اين ريزگردها تبعاتي را قطعا براي منطقه ايجاد خواهد 
کرد، تصريح کرد: از تبعات منفي ريزگردها به مهاجرت  نخبگان و 
مردم، وضعيت بد اقتصادي و عدم سرمايه گذاري در استان خوزستان 
و مشکلات بهداشتي و درماني مي توان اشاره کرد. عده اي که توان 
مهاجرت دارند از اين مناطق مي روند و عده اي هم که توانايي مهاجرت 

ندارند، در معرض اين پديده ش��وم بوده و دچار مش��کلات بهداشتي 
و درماني مي ش��وند. کاظم نس��ب با بيان اينکه در حال حاضر آمار 
ابتلا به بيماري هاي تنفس��ي و س��رطان در منطقه زياد ش��ده است، 
خاطرنشان کرد: نخبگان، معلمان و افرادي که مي توانستند باعث 
رشد و شکوفايي استان شوند به دليل ريزگردها مجبور به ترک استان 
شده اند.  کاظم نسب با تاکيد بر اينکه اين پديده مشکلات عديده اي 
براي مردم استان خوزستان ايجاد کرده است، گفت: ريزگردها و گرد 
و غبار باعث تخريب زيرساخت هاي برق و آب شده است. عده زيادي 
از مردم به دليل بروز بيماري هاي تنفسي مجبور به ترک اين منطقه 

و مهاجرت به ديگر نقاط کش��ور از 
جمله مش��هد و کرج ش��ده اند، عده 
ديگري هم که توانايي مهاجرت را 
ندارند، مجبور مي شوند به شهرهاي 
هم جوار بروند. اين نماينده مجلس 
ادامه داد: متاس��فانه هنوز هم حقابه 

هورالعظيم پرداخت نمي شود و با خشکاندن آن منطقه تبديل به يکي 
از بزرگترين کانون هاي ريزگرد شده است و نياز به حقابه دارد تا شاهد 

کم شدن ريزگردها باشيم. 

مهاجرت گسترده خوزستاني ها به کرج و مشهد

سرمقاله

جوانان به دنبال کسب جایگاه واقعي
ادامه از صفحه اول 

...از جمله عمده نيازهاي جوانان، استقلال، آزادي و ديده شدنِ نقش و 
حضور آنان در جامعه و سرنوشت خويش و کشور است تا بتوانند با يافتن 
الگويي مناسب و داشتن هدفي خوب و متعالي در زندگي و سرانجام، نياز به 
امنيت اجتماعي در محيطي آرام و همراه با حمايت هاي همه جانبه، آينده 
خود و کشور را رقم زنند. لذا ضروري است تا با شناخت درست و جهت 
دهي صحيح به نسل جوان موجبات رشد و تکامل آنان را درعرصه هاي 
مختل��ف زندگ��ي فراه��م آوريم. اما اين همراهي و مس��اعدت و اجابت ِ 
خواس��ت هاو مطالباتِ نس��لِ جوان، حرکتي يک س��ويه و از بالا به پايين 
را بر نمي تابد. آنچه امروز به عنوان يک الگوي مناسب پذيرفته شده و 
بازخورد و اثربخشي مثبت نيز دارد، الگوي تعاون، مشارکت و همفکري 
براي هم افزايي است. اجراي چنين الگو، خود نيازمند رفع بسياري از موانع 
است که نبود قوانين ومقررات شفاف، نبود فضاي کسب و کار مناسب، 
ثبات اقتصادي و تلاطم هاي بازار اقتصادي و معضلات عرصه اجتماعي 
، سبب شده است تا سطح مشارکت جوانان در نقش آفريني هاي جامعه 
کم رنگ ديده شود، تا جاييکه اين موضوع باعث شده است تا مشکلات 
همچنان تداوم داشته و ضريب نفوذ برنامه ها و سياستگذاري هاي دولتي 
نيز به حداقل خود کاهش يابد که اين ها همه موجب فاصله افتادن بين 
جوانان و مسئولين شده است. اين فاصله گزيني و نبود گفتمان مشترک 
بين نس��لي باعث مي ش��ود س��رمايه هاي کشور آنگونه که بايد تربيت و 
پرورش نيابد و از اين رو است که مقام معظم رهبري، بر ضرورت توجه به 
خواست ها و مطالبات جوانان و شکل گيري اين پيوند همواره تأکيد داشته 
و سه ويژگي انرژي، اميد و ابتکار را شاخص هاي جوانان برتر دانستند و 
خطاب به مسئولين بيان داشتند که شما تا چه حد به دنبال شناسايي اين 
جوانان بوديد و از دردهاي آنها شنيده ايد؟ مگر نمي دانيد که دردهاي امروز 
جوانان دردهاي آينده کشور است و درمان آيِنده مشکلات کشور، درمان 
مشکلات امروز جوانان است. ازاين رو اهتمام بيشتر در رسيدگي به مصائب 
و مشکلات جوانانِ امروز، رهايي آينده کشور از مضاعف شدن چالش ها و 
بي ساماني ها در آينده خواهد بود که تحقق آن وابسته به نشر گفتمان بين 
نسلي و تعامل بين جوانان و مسئولين و اقدام بر پايه مشارکت از پايين به 

بالا و مشارکت مردمي در فرايند توسعه پايدار کشور است.


